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PROTOKÓŁ Nr XXXV/2021 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 30 czerwca 2021 r. 

  

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W sesji udział wzięli: 

1) radni; 

2) pracownicy Urzędu Gminy w Strawczynie. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista obecności pracowników Urzędu Gminy stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

  

Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum 

 

Pan Grzegorz Stępień – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia Rady Gminy w Strawczynie. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest kworum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych, 

nieobecni byli Pan Paweł Kukulski - radny i Pan Aleksander Niwiński - radny.  

Poinformował, że obrady Rady Gminy w Strawczynie są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Powitał Pana Wójta Tadeusza Tkaczyka, Panią Sekretarz Ewę Wawrzeńczyk, Panią 

Skarbnik Justynę Stępień oraz panie i panów radnych. 

 

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad 
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Na sekretarza obrad został powołany Pan Kazimierz Wieczorek – radny, a na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Ad. 3. 

Porządek obrad 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że porządek obrad otrzymali 

wszyscy radni. Do Przewodniczącego Rady wpłynęły wnioski o rozszerzenie porządku 

obrad. Następnie odczytał: 

1) wniosek Wójta Gminy Strawczyn - pismo znak: W.0054.6.2021 z dnia 

18.06.2021 r. dotyczące konieczności podjęcia uchwały w sprawie 

organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie gminy Strawczyn 

(pismo stanowi załącznik nr 4 do protokołu); 

2) wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej w Oblęgorku - pismo z dnia 

26.06.2021 r. odnośnie konieczności podjęcia uchwały w sprawie powołania 

Lokalnego Ośrodka Wiedzy i Edukacji w Gminie Strawczyn (pismo stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Pan Przewodniczący obrad złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji -                 

w punkcie 13 będzie dodany podpunkt 6 - podjęcie uchwały w sprawie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego na terenie gminy Strawczyn i podpunkt 7 - 

podjęcie uchwały w sprawie powołania Lokalnego Ośrodka Wiedzy i Edukacji                    

w Gminie Strawczyn. 

Wniosek poddał pod głosowanie jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Wynik głosowania:  

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 radnych. Wniosek został przyjęty jednogłośnie i porządek obrad został 

rozszerzony. 
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Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

3. Porządek obrad. 

4. Przyjęcie protokołu Nr XXXIV/2021 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 

26 maja  2021 r. 

5. Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy między 

sesjami. 

6. Debata nad raportem o stanie gminy Strawczyn za 2020 r.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Strawczyn wotum 

zaufania za 2020 r. 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2020 r. i sprawozdania 

finansowe Gminy Strawczyn za 2020 r. 

9. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o sprawozdaniach                          

z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2020 r. 

10. Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Strawczyn za 2020 r. 

11. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy  w Strawczynie w sprawie absolutorium za 2020 r. 

12. Dyskusja nad wykonaniem budżetu Gminy Strawczyn za 2020 r. i udzieleniem 

absolutorium. 

13. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2020 r.; 

2) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Strawczyn z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Strawczyn  za 2020 r.; 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2021 r.; 

4) w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej Gminy Strawczyn 

na lata 2021 - 2031; 

5) w sprawie zaciągnięcia kredytu; 
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6) w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie gminy 

Strawczyn 

7) w sprawie powołania Lokalnego Ośrodka Wiedzy i Edukacji w Gminie 

Strawczyn. 

14. Przyjęcie sprawozdań ze stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego i ochrony 

p. poż. na terenie gminy Strawczyn za 2020 r. 

15. Komunikaty i ogłoszenia. 

16. Zakończenie sesji. 

 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokołu Nr XXXIV/2021 z sesji Rady Gminy w Strawczynie            

z dnia 26 maja  2021 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad zapytał czy są pytania do protokołu? 

 

Do protokołu Nr XXXIV/2021 z dnia 26 maja 2021 r. pytań nie zgłoszono. 

 

Przyjęcie protokołu Nr XXXIV/2021 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia                 

26 maja 2021 r. przegłosowano w głosowaniu jawnym imiennym. Imienny wykaz 

głosowania radnych stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Wynik głosowania:  

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 radnych. Protokół Nr XXXIV/2021 z sesji Rady Gminy w Strawczynie                 

z dnia 26 maja 2021 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. 

Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami 
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Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy przedstawił informację z realizacji uchwał 

Rady Gminy w Strawczynie podjętych na sesji w dniu 26 maja 2021 r. oraz informację 

z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy. 

Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy w Strawczynie podjętych na sesji w dniu 

26 maja 2021 r. stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Informacja z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy stanowi załącznik nr 9 

do protokołu.  

 

Do przedstawionych informacji pytań nie zgłoszono. Informacje zostały przyjęte. 

  

Ad. 6. 

Debata nad raportem o stanie gminy Strawczyn za 2020 r.  

 

Raport o stanie gminy Strawczyn za 2020 r. stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu.  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że zgodnie z przepisem art. 28aa ustawy                

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, Wójt obowiązany jest przedstawić 

Radzie Gminy Strawczyn raport o stanie gminy, co roku do dnia 31 maja. 

„Raport o stanie Gminy Strawczyn za 2020 rok” – został przedstawiony na sesji Rady 

Gminy w Strawczynie w dniu 26 maja br. Nad przedstawionym raportem o stanie 

gminy przeprowadza się debatę. Debata ma odbyć się do końca czerwca. Na temat 

raportu mogą wypowiedzieć się zarówno radni jak i mieszkańcy. W przypadku 

mieszkańców – zgodnie z w/w ustawą istnieje wymóg złożenia pisemnego zgłoszenia 

popartego podpisami innych mieszkańców (co najmniej 20 osób). Każdy kto chciał 

zabrać głos na temat Raportu winien w terminie do dnia 25 maja 2021 r. w godzinach 

pracy Urzędu złożyć do Przewodniczącego Rady Gminy w Strawczynie pisemne 

zgłoszenie poparte podpisami co najmniej 20 osób. W podanym terminie nie wpłynęło 

żadne zgłoszenie. 
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Pan Michał Zdzymira - radny uważa, że Raport jest dobrze napisany, ale jest prośba               

i sugestia, aby niektóre informacje na lata przyszłe uszczegółowić. Np. struktura 

podatków i opłat lokalnych jest tylko w całości Gminy, jakby to rozbić na sołectwa, to 

byłby obraz, jakie środki wpływają z sołectw. Żeby każdy mieszkaniec przeczytał, że 

te inwestycje rekompensują wpływ środków. Czy np. drogownictwo w 2018 r.                     

i w 2019 r. była mapka, która obrazowała jakie są drogi powiatowe, gminne                          

i wojewódzkie. W tym roku już tej mapki nie ma. Przy inwestycjach brak jest wartości 

zamówienia - jest wymieniona ścieżka dydaktyczna, czy ścieżka narciarsko-biegowo- 

rowerowa, ale nie ma wartości zamówienia całkowitego. Może gdyby mieszkańcy 

przeczytali, że to nie są tanie rzeczy, to bardziej by szanowali inwestycje, które Gmina 

robi. 

 

Pan Michał Bąk - radny odniósł się do drogownictwa, ponieważ to jest temat 

najbardziej poruszany. Właśnie tego typu mapka, na której jednym kolorem byłyby 

oznaczone drogi wojewódzkie na terenie gminy, innym powiatowe, innym gminne                

i opisane długości odcinków na terenie danego sołectwa ułatwiłoby. Później nawet 

remontując takie drogi wiedzieliby, że na terenie danego sołectwa w tym roku ta i ta 

droga została remontowana. Przygotowując kolejny Raport na terenie tego i tego 

sołectwa ta i ta droga została zrobiona. 

Jeśli chodzi o liczbę mieszkańców na terenie gminy, to ładnie jest przedstawiona 

każda miejscowość po kolei. Jeśli chodzi o powierzchnię jest tylko ogółem napisane 

8 626 ha, a nie ma jaka jest powierzchnia poszczególnych sołectw. Uważa, że można 

dodać taka tabelę.  

 

Pani Anna Kruszewska - radna uważa, że z jednej strony uwagi radnych są słuszne,               

z drugiej strony należy wziąć pod uwagę, że można dodać mnóstwo rzeczy i ten 

Raport może być rozbudowany w nieskończoność. Z całym szacunkiem do 

mieszkańców, ale jest przekonana, że bardzo mało osób wie o tym, że istnieje taki 

Raport. Ludzie najczęściej dowiadują się ze strony internetowej o inwestycjach, albo  

z „Ziemi Strawczyńskiej”, bo tam wszystko jest opisane. Jak ktoś chce wiedzieć - ile 

co kosztowało, to wie na tej podstawie. Nikt nie sięga do Raportu. 
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Według niej Raport jest nieźle przygotowany, taka jest jej ocena. Można tam dokładać 

różne rzeczy i on będzie coraz bardziej obszerny z roku na rok.  

 

Pan Michał Zdzymira - radny nie twierdzi, że Raport jest źle napisany, ale wtedy 

wszystkie informacje byłyby zebrane w jednym miejscu.  

 

Zdaniem Pani Anny Kruszewskiej - radnej niektóre informacje byłyby powtarzane               

z roku na rok.  

 

Pan Michał Bąk - radny uważa, że niektóre informacje można skrócić, np. wypisane 

jest mnóstwo działek, które Gmina przejęła pod drogi. 

 

Zdaniem Pani Anny Kruszewskiej - radnej pewnie Raport jest przygotowany na tej 

zasadzie, że Panią Sekretarz obowiązują przepisy i zgodnie z nimi zawarte są 

konkretne dane. 

 

Pani Ewa Wawrzeńczyk - Sekretarz Gminy potwierdziła, że tak.  

 

Pan Michał Bąk - radny uważa, że to byłyby 2 - 3 tabele i jedna mapka. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że każdy znajdzie coś dla siebie, jedni chcą 

takich informacji inni chcą innych informacji. Jeśli chodzi o działki niektórzy 

mieszkańcy są zainteresowani jakie działki są w posiadaniu Gminy. W Raporcie 

trudno jest wszystko zapisać. 

 

Pan Michał Bąk - radny uważa, że to w jakim sołectwie znajduje się ile jakich dróg też 

są ważne informacje. 

 

Pani Ewa Wawrzeńczyk - Sekretarz Gminy poinformowała, że przedstawione sugestie 

weźmie pod uwagę przy opracowywaniu kolejnego Raportu. Gdyby w ciągu roku były 

kolejne propozycje, to poprosiła o zgłaszanie ich. 
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Pan Michał Zdzymira - radny dodał, że przy zamówieniach publicznych napisane jest, 

że liczba postępowań zakończonych podpisaniem umowy jest 34. Jakby były 

wymienione te 34 postępowania tylko z nazwy i wartości, to w jednym miejscu byłyby 

wszystkie inwestycje - co było zrobione na terenie gminy Strawczyn w danym roku. 

Może niektórzy czytają, niektórzy nie, ale jak ktoś usiądzie do Raportu, to będzie miał 

podsumowanie całego roku w jednym miejscu.      

 

Pan Marcin Wąsowicz - radny zwrócił się do Pana Zdzymiry - jeżeli chodzi                           

o inwestycje to rozumiem, że Pan bardzo by chciał, żeby miał w jednym miejscu, bo 

mieszkańcy to raczej wiedzą. A Pan jako radny powinien też wiedzieć, jakie 

inwestycje w ciągu roku, gdzie były. Jest to błędne rozumowanie, żeby opisywać 

każdą inwestycję po kolei i jej koszt. Rozumie, że Pan Zdzymira mówi o sobie, że 

chce te inwestycje znać.  

 

Pan Michał Zdzymira - radny zwrócił się do Pana Wąsowicza - że akurat to śledzi                   

i wie co jest robione. Wymienione jest 34, a jak Raport weźmie przeciętny 

„Kowalski”, to nic mu to nie da. 

 

Pan Marcin Wąsowicz - radny uważa, że jeżeli będą wpisane numery dróg, to skąd 

mieszkaniec Promnika, czy Oblęgorka ma wiedzieć, że droga w Chełmcach ma taki 

numer? 

 

Pan Michał Zdzymira - radny dodał, że trzeba dopisać, że w Chełmcach. Albo budowa 

ścieżki dydaktycznej… 

 

Pan Bogdan Woźniak - radny poparł zdanie Pana Wąsowicza, ponieważ to jest 

bardziej potrzebne radnym, a nie społeczeństwu i mieszkańcom. 

 

Pani Ewa Wawrzeńczyk - Sekretarz Gminy poinformowała, że wszystkie zadania 

wynikają z budżetu i są udostępnione na BIP-ie na stronie internetowej, gdzie jest 
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upubliczniony budżet Gminy i postępowania w zakładce przetargi. Wiedza dla osoby 

chętnej jest dostępna. Sugestie rozważy przy następnym raporcie. 

 

Pan Przewodniczący obrad potwierdził, że informacje na BIP-ie są i każdy 

mieszkaniec naszej Gminy może się zapoznać, nie musi sięgać do Raportu. Radni też 

mogą w każdej chwili zapytać. Pani Sekretarz powiedziała, że w przyszłym roku doda 

zgłoszone informacje. 

 

Zdaniem Pana Michała Zdzymiry - radnego - patrząc tak, to Raport jest niepotrzebny 

bo wszystkie informacje można znaleźć w internecie. Jeśli kompendium wiedzy ma 

być, to niech będzie kompletne. 

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał, że jest obowiązek przedstawienia Raportu 

Radzie Gminy i Raport musi być przedstawiony. To nie jest nasz wymysł. 

Następnie odniósł się do Raportu - cieszy się z tego, że mieszkańców naszej Gminy 

przybywa, przybywa dużo osób z zewnątrz. Wydanych jest dużo decyzji na budowę 

domów, co oznacza, że nasza Gmina staje się atrakcyjna dla mieszkańców miasta 

Kielce i ościennych miejscowości. Był świadkiem rozmowy, gdzie naszą Gminę 

stawiano za przykład gospodarności. Jest zadowolony, że tak nasza Gmina wygląda. 

Inwestycji jest dużo, nie wszyscy są zadowoleni, bo każdy radny chciałby, żeby                        

u niego było jak najwięcej inwestycji. Należy brać pod uwagę całą Gminę, nie tylko 

dane sołectwo.  

 

Pan Michał Bąk - radny poprosił, aby wydane pozwolenia na budowę były 

przedstawione z podziałem na sołectwa, wtedy wiadomo by było, które sołectwo 

rozwija się najlepiej, w którym przybywa najwięcej mieszkańców.  

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał, że w Raporcie jest tabela przedstawiająca co 

roku liczbę mieszkańców.  
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Pan Michał Zdzymira - radny wyjaśnił, że Koledze chodzi o to, że w Raporcie podane 

jest ile wynosi liczba wydanych pozwoleń na budowę. Jakby to było rozbite na 

sołectwa, to byłby obraz, w których sołectwach ludzie najchętniej chcą się budować. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że na str. 4 wymienione są miejscowości                  

i liczba mieszkańców od 2015 r. do 2020 r. Jeśli jest więcej mieszkańców to na pewno 

ktoś przybył, albo więcej dzieci się urodziło. 

 

Pani Ewa Wawrzeńczyk - Sekretarz Gminy wyjaśniła, że wydawanie pozwoleń na 

budowę, to jest kompetencja Starostwa Powiatowego. Gmina uzyskała wiedzę 

informacyjnie i wiadomo, że się rozwija. Jest to do zrobienia, ale to nie jest 

kompetencja Gminy. Ilość wydanych zezwoleń z podziałem na sołectwa trzeba zdobyć 

ze Starostwa. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy poinformował, że z doświadczenia wie, że nigdy 

nie jest tak dobrze, żeby nie mogło być lepiej. Na przestrzeni roku nigdy nie będzie 

jednakowego rozwoju poszczególnych sołectw. Nie jest to możliwe i byłoby bardzo 

złe, jakby te pieniądze tak dzielił. Trzeba mieć wizję, perspektywę czasową, wiedzieć 

do czego się dąży i to kontynuować. Nie być „pod publiczkę”.  

Nie może być tak, że ktoś głośniej krzyczy, to tam trzeba ulegać. Nie. Jest taki 

dokument, jak Strategia Rozwoju Gminy i tam są przedstawione wszystkie elementy 

pro-rozwojowe. Jest to dokument śledzony przez pracowników, nie ma wiedzy, jak 

Rada daleko „wchodzi” w ten dokument. Rok, to jest mały obraz - perspektywa 

czasowa. Jeszcze jest sprawa możliwości pozyskiwania w danym okresie środków 

zewnętrznych. Wszyscy doskonale wiedzą - słuchają radia, patrzą w telewizję i wiedzą 

jak jest - nawet zmiana opcji politycznej powoduje, że dana dziedzina życia zostaje 

mniej zauważalna, a inna jest bardziej pokazywana. Są to elementy od nas niezależne  

i to musimy mieć na uwadze. Nie można trwać twardo przy swoim, że tak będzie 

lepiej robić i nie korzystać z niczego.  

Trzeba zmiany wprowadzać. Patrząc po gospodarsku wydawałoby się, że to zadanie 

powinno być zrealizowane, ale jak jest możliwość pozyskania na to zadanie w tym 
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roku pieniędzy, to powinno być zrealizowane zostawiając to, co powinno być 

zrealizowane w tym roku, bo musi być zrobione za swoje. Jak nie będzie zrobione 

zadanie, na które jest wsparcie w tym roku, to w przyszłości można nie pozyskać 

pieniędzy. To jest element zarządzania, szerszego patrzenia, nie jedynie w kategoriach 

jednego sołectwa, czy jednej grupy społecznej. Cały czas się tym kieruje, z tego 

powodu ma niejednokrotnie dużo kłopotów, ale z perspektywy czasu radni sami 

ocenią, że są to dobre działania. Udział radnych też w tym był, bo niejednokrotnie to 

akceptowali, podpowiadając i akceptując to. 

Powiedzenie z ostatnich dni, że sam Lewandowski meczu nie wygra. Wszyscy nad 

tym pracujemy. Poprosił radnych, aby nie patrzeć jedynie kategorią swojego sołectwa, 

czy okręgu wyborczego, bo to może być droga, że tak będziemy robić. Patrzmy 

kategorią Gminy. Tak w przeszłości było, że niejednokrotnie przesuwane były 

inwestycje kierując się możliwością pozyskania środków zewnętrznych. Gdy są te 

pieniądze, to się więcej zrobi, a za swoje to niestety za wiele się nie zrobi. 

Wracając do budżetu za 2020 r. poinformował, że jako Wójt jest surowym, 

wymagającym przełożonym, pracownicy Urzędu pracują na „wysokich obrotach”. 

Nawiązując do następnych punktów obrad zwrócił się do Rady z prośbą o akceptację 

realizacji budżetu, jest to dla Wójta i pracowników, którzy to wykonują. 

 

Przegłosowano Raport o stanie gminy Strawczyn za 2020 r. w głosowaniu jawnym 

imiennym. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 radnych. Raport o stanie gminy Strawczyn za 2020 r. został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 7.  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Strawczyn wotum 

zaufania za 2020 r. 
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 Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie 

jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 13 radnych. Uchwała Nr XXXV/303/2021 została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXXV/303/2021 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy podziękował za udzielone wotum zaufania. 

 

Ad. 8.  

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2020 r.                         

i sprawozdania finansowe Gminy Strawczyn za 2020 r. 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2020 r. oraz 

sprawozdania finansowe Gminy Strawczyn za 2020 r. stanowią załączniki nr 14 i nr 15 

do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że wszyscy radni otrzymali sprawozdanie 

za 2020 r. i mogli się zapoznać.  

 

Ad. 9. 

 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o sprawozdaniach                

z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2020 r.  

 

 Pan Damian Gad - Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr 

63/2021 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach                  

z dnia 26.04.2021 r. w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy 

Strawczyn za 2020 r.  

Uchwała Nr 63/2021 stanowi załącznik nr 16  do protokołu. 
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Ad. 10.  

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Strawczyn za 2020 r. 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie z dnia 14 czerwca 2021 r. w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Strawczyn za 2020 r. oraz przedstawił 

protokół z głosowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie                      

z dnia 14 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Strawczyn. 

Wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Strawczyn za 2020 r. 

wraz z protokołem głosowania wniosku  stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 11. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie w sprawie absolutorium za 2020 r. 

 

Pan Damian Gad - Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr 

91/2021 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach                

z dnia 16 czerwca 2021 r. dotyczącą opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium. 

Uchwała Nr 91/2021 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 12. 

Dyskusja nad wykonaniem budżetu Gminy Strawczyn za 2020 r.                             

i udzieleniem absolutorium 

  

 Chętnych do zabrania głosu w dyskusji nie było. 
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Ad. 13. 1) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2020 r. 

 

Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji połączonych projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 13 radnych. Uchwała Nr XXXV/304/2021 została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXXV/304/2021 stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Ad. 13. 2) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Strawczyn z tytułu wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2020 r. 

 

Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych komisji projekt uchwały 

wszyscy radni pozytywnie zaopiniowali. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 13 radnych. Uchwała Nr XXXV/305/2021 została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXXV/305/2021 stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
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Pan Grzegorz Stępień - Przewodniczący Rady Gminy i Pan Damian Gad - 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pogratulowali Panu Wójtowi udzielonego 

absolutorium i wręczyli kwiaty. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy podziękował za udzielenie absolutorium. 

Poinformował, że przyjmuje również jako podziękowanie dla pracowników, którzy 

mają na co dzień nie łatwo. Jednak taka jest powinność Wójta i pracowników - mają 

służyć mieszkańcom. Również duża rola jest radnych. Zadeklarował, że postara się 

pracować nie gorzej. 

 

Ad. 13. 3) 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy na 2021 r. 

 

Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym 

posiedzeniu komisji połączonych.  

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych (1 radna nieobecna podczas głosowania). Uchwała Nr 

XXXV/306/2021 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXV/306/2021 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 13. 4) 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Strawczyn na lata 2021 - 2031 
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 Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych komisji projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych (1 radna nieobecna podczas głosowania). Uchwała Nr 

XXXV/307/2021 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXV/307/2021 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad. 13. 5) 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

 

 Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu połączonych komisji 

został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 radnych. Uchwała Nr XXXV/308/2021 została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała XXXV/308/2021 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad. 13. 6) 

Podjęcie uchwały w sprawie organizacji publicznego transportu 

zbiorowego na terenie gminy Strawczyn 
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Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych komisji projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 11; 

- przeciw - 0; 

- wstrzymało się - 2. 

Głosowało 13 radnych. Uchwała Nr XXXV/309/2021 została podjęta większością 

głosów „za”, przy 2 „wstrzymujących się”. 

Uchwała XXXV/309/2021 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Ad. 13. 7) 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Lokalnego Ośrodka Wiedzy                          

i Edukacji w Gminie Strawczyn 

 

Pan Michał Zdzymira - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 radnych. Uchwała Nr XXXV/310/2021 została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXXV/310/2021 stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
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Ad. 14.  

Przyjęcie sprawozdań ze stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego                   

i ochrony p. poż. na terenie gminy Strawczyn za 2020 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że w dniu dzisiejszym skontaktował 

się z nim Komendant Komisariatu Policji w Strawczynie z prośbą o przesunięcie tego 

punktu na najbliższą sesję ze względu na natłok dużej ilości pracy w dniu dzisiejszym 

na Komisariacie. Jako Przewodniczący Rady wyraził zgodę i sprawozdanie zostanie 

przedstawione na najbliższej sesji.  

 

Pan Bogdan Woźniak - Komendant OSP RP w Strawczynie przedstawił sprawozdanie 

z zakresu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Strawczyn w 2020 r.  

W/w sprawozdanie stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Sprawozdanie z zakresu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Strawczyn                    

w 2020 r. przegłosowano w głosowaniu jawnym imiennym. Imienny wykaz 

głosowania radnych stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 13; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 radnych. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 15.  

Komunikaty i ogłoszenia 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że na obecną chwilę nie ma żadnych 

komunikatów i ogłoszeń. W związku z nadchodzącym czasem wakacji życzył miłego    

i spokojnego wypoczynku, aby wszyscy mogli spotkać się na najbliższej sesji.  

 

Ad. 16. 

 Zakończenie sesji 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XXXV sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1000, a zakończyła o godz. 1137. 

 

 

Protokołowała:      Sekretarz obrad:    Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak      Kazimierz Wieczorek  Grzegorz Stępień 


